



「DBS 信用卡賞你 HKTaxi HK\$300 電子優惠券大抽獎」第一期大抽獎結果公佈

Announcement of "DBS Credit Cards Reward You HKTaxi HK\$300 eCoupon Lucky Draw"  
1<sup>st</sup> Lucky Draw Result

信用卡號碼	得獎者電郵	獎賞
Credit Card Number	Email address of winner	Prize
5408*****9005	aggi****o@hotmail.com	HKTaxi HK\$300 電子優惠券 HKTaxi HK\$300 eCoupon
4518*****1002	alex****unsang@gmail.com	
5408*****2001	COOP****IE@HOTMAIL.COM	
5408*****0003	cuca****yahoo.com	
4760*****6009	davi****o@gmail.com	
5408*****2002	lamm****@gmail.com	
5408*****8003	NIKE****GMAIL.COM	
5418*****3000	pete****7520@gmail.com	
4760*****5006	RUBY****GMAIL.COM	
5408*****4004	SARA****712@YAHOO.COM.HK	

以上獎品將透過 DBS Card+ 手機應用程式推送予得獎者，請確保已於 DBS Card+ 內設定開啟通知。(設定：於 DBS Card+ 的「更多」選項內選擇「程式和安全設定」>「推送通知」>選擇開啟「一扣即享」通知)。

The Prize will be pushed to the winner via DBS Card+ mobile application, please ensure the notification function in DBS Card+ has been turned on.

(Setup: Turn on the notification in DBS Card+ by clicking "More" icon, then choose "App & Security Settings" > "Push Notifications" > turn on "InstaRedeem" for receive notification.)

本推廣之推廣期為 2023 年 1 月 19 日至 2023 年 3 月 31 日。

The Promotion runs from 19 January 2023 to 31 March 2022.

如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線 2290 8888。

For enquiries, please call our Customer Service Hotline at 2290 8888.

星展銀行（香港）有限公司

DBS Bank (Hong Kong) Limited

2023 年 5 月 5 日

5 May 2023